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PROTOKÓŁ Nr XLII/2023 

 Sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska 

z dnia 12 października 2023 r. w godzinach 9:00 – 10:21 

 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

 

Obecni radni: 15 radnych wg załączonej listy obecności. 

 

Obecni sołtysi: 7 sołtysów wg załączonej listy obecności. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Pan Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy Pani Małgo-

rzata Patkowska, Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Zienkiewicz, Radny Powiatowy Pan Stanisław Or-

łowski. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i sprawy organizacyjne: 

1) stwierdzenie quorum; 

2) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

3) ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

1) Wójta Gminy; 

2) Przewodniczącego Rady Gminy. 

3. Analiza oświadczeń majątkowych: 

1) informacja Przewodniczącego Rady Gminy; 

2) informacja Wójta Gminy. 

4. Wybory ławnika na kadencję 2024-2027: 

1)przedstawienie opinii zespołu o zgłoszonym kandydacie na ławnika na kadencję 2024-2027; 

2)ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławnika do Sądu Rejonowego w Radzyniu Podla-

skim na kadencję 2024 – 2027; 

3)wybory ławnika do Sądu Rejonowego w Radzyniu Podlaskim na kadencję 2024 – 2027. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1)zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

2)zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1.1 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Otworzyła XLII Sesję Rady Gminy Ko-

marówka Podlaska, poinformowała, iż dzisiejsza sesja Rady Gminy Komarówka Podlaska jest zwo-

łana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. Powitała 

zebranych. Stwierdziła na podstawie listy obecności, iż Rada jest władna do podejmowania uchwał, 

ponieważ na 15 Radnych Rady Gminy Komarówka Podlaska w sesji uczestniczy 15 Radnych. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

lp nazwisko imię status 

1 Bylicki Andrzej obecny 

2 Golanko Stanisław Paweł obecny 
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3 Ilczuk Sławomir obecny 

4 Klimiuk Tomasz obecny 

5 Krupska Joanna Genowefa obecna 

6 Lisiecki Jakub obecny 

7 Magier Tadeusz obecny 

8 Orłowski Wiesław obecny 

9 Sałuch Sebastian obecny 

10 Siwiński Janusz obecny 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł obecny 

12 Weremczuk Tomasz obecny 

13 Wiszniewski Zbigniew obecny 

14 Wodzińska-Furman Edyta obecna 

15 Żukowski Błażej obecny 

 

 

obecni 15 

wszyscy 15 

procent 100,00% 

Kworum zostało osiągnięte 

 

Ad. 1.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska poinformowała, że protokół, z poprzedniej sesji 

Rady Gminy Komarówka Podlaska był wyłożony do wglądu. Zapytała, czy ktoś ma uwagi do pro-

tokołu. Wzorem poprzedniej sesji, zaproponowała przyjęcie protokołu bez odczytywania. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem przyjęcie 

protokołu, z poprzedniej sesji, bez odczytywania? 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 12 października 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej Za 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł Za 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Ad 1.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do ustalenia porządku 

obrad. Czy ktoś z Państwa na uwagi? 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem tak usta-

lonego porządku obrad? 

 

głosowanie Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

jednostka Rada Gminy 
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wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto. 

 

data 12 października 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł Za 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Przyjęty porządek obrad: 

1.Otwarcie sesji i sprawy organizacyjne: 

1) stwierdzenie quorum; 
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2) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

3) ustalenie porządku obrad. 

2.Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

3) Wójta Gminy; 

4) Przewodniczącego Rady Gminy. 

3. Analiza oświadczeń majątkowych: 

1) informacja Przewodniczącego Rady Gminy; 

2) informacja Wójta Gminy. 

4.Wybory ławnika na kadencję 2024-2027: 

1)przedstawienie opinii zespołu o zgłoszonym kandydacie na ławnika na kadencję 2024-2027; 

2)ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławnika do Sądu Rejonowego w Radzyniu Podla-

skim na kadencję 2024 – 2027; 

3)wybory ławnika do Sądu Rejonowego w Radzyniu Podlaskim na kadencję 2024 – 2027. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1)zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

2)zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

6.Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu Informacja o 

pracy w okresie międzysesyjnym. 

Ad. 2.1. 

Wójt Gminy - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, nasza Gmina w dalszym 

ciągu wykonuje budowę sieci wodociągowej wraz z przyłączami. Jeszcze została do wykonania 

sieć w miejscowości Żelizna, ale już dokumentacja jest uzgodniona, dziennik budowy pobrany, 

także lada moment to będzie. I w tych miejscach, gdzie jest wykonana sieć, zrobione badania wody, 

to są wykonywane przyłącza i tych przyłączy też trochę jest wykonanych i ta woda już jest 

dostarczana. Również wykonywane są drogi gminne w ramach Polskiego Ładu. Tutaj inwestycja 

raczej niezagrożona. Tak jak mówiłem przed sesją, na komisji budżetowej, wszędzie są już te 

pierwsze warstwy wykonane, w większości już są wykonane warstwy ścieralne i utwardzane są 

poboczach. Termin do końca listopada, zgodnie z zawartą umową. Powiat otrzymał 

dofinansowanie na budowę chodnika w miejscowości Derewiczna na długości 1891 metrów 

bieżących. Tutaj wartość 968 tysięcy 80% dofinansowania, 10% będzie wkład Gminy i 10% wkład 

Powiatu. Na gminę przypadnie 96 822 złote według kosztorysu. I takie zapytanie tutaj Starosta 

skierował do nas, czy będziemy partycypować w budowie tego. Ja taką informację odpisałem 

pozytywną, że tak, że te 96 tysięcy Gmina zabezpieczy. To na następny rok oczywiście, bo to nie 

jest w tym roku, tylko to będzie realizowane w 2024 roku. Powiat, to też ważna sprawa, podpisał 

umowę na budowę nawierzchnię asfaltowej ulica Wiskowska od drogi wojewódzkiej 813 w 

kierunku skrzyżowania z Wiskami. Tam mamy po przetargu 1 498 000 zł i tutaj dotacja Gminy to 

jest 299 599 zł. To też będzie zapłacone w roku następnym. Termin wykonania tej inwestycji jest 

do 30 września 2024, bo tak jest zawarta umowa, 11 miesięcy od podpisania umowy wykonawca 

ma to wykonać. Teoretycznie może już wykonywać, ale z tego, co orientuje się, bo rozmawiam i 

z zarządem i z wykonawcą, nie wiem, czy będzie miał w tym roku moce przerobowe, żeby wejść 

na ten odcinek, bo to jest prawie 2 km i żeby go zrealizować. My jako Gmina otrzymaliśmy w 

końcu dofinansowanie z PROW-u. Ten nasz wniosek, który był na liście rezerwowej, na 

gospodarkę wodno-kanalizacyjną, co chcemy jeszcze zmodernizować naszą gminną 

oczyszczalnię, troszeczkę ujęcie wody, połączyć się siecią wodociągową z naszym wodociągiem 

w miejscowości Wiski i budowa sieci w kierunku stadionu. Dofinansowanie 2 miliony 823 złotych 

to jest 100% dofinansowania, VAT jest niekwalifikowany, ale VAT będzie podlegał rozliczeniu. 

Też dobra informacja, bo gmina otrzymała dofinansowanie z Polskiego Ładu, tutaj niedawno było 
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to opublikowane, na budowę Przedszkola Samorządowego, to co składaliśmy, to jest koszt taki 

szacunkowy 6 milionów 800 , 85%, dofinansowania 5 milionów 780. Realizacja byłaby 24-25 tak 

zakładam, przetarg w tym trybie zaprojektuj i wybuduj, więc to troszeczkę czasu będzie wymagało. 

A drugi drugie dofinansowanie to jest remont Szkoły Podstawowej, tu koszt 1 900 000 zł i również 

85% dofinansowania, czyli 1 600 000 zł. Powiat również otrzymał dofinansowanie, ale o tym 

mówię, bo to dotyczy dróg, które są na terenie naszej Gminy, na budowę drogi Przegaliny Duże 

tutaj mniej więcej od Remizy do drogi wojewódzkiej 813 oraz droga Żelizna Kolembrody i tutaj 

koszt to jest 8 milionów, dofinansowanie 7 milionów 600 i również ta brakująca część to jest na 

pół, pół Powiat pół Gmina, te 200 tysięcy trzeba będzie, kosztorysowo, oczywiście, zabezpieczyć 

w budżecie na na przyszły rok. To też ważne informacje, bo tyle tych dyskusji było, na temat jednej 

drogi i drugiej drogi, znalazły się one na liście zadań zakwalifikowanych. Oczywiście teraz Powiat 

będzie ogłaszał przetargi i zobaczymy, jak te ceny będą się kształtowały. Mówię o cenach 

kosztorysowych tutaj. Rozpoczyna się remont drogi, też długo oczekiwanej, tutaj w miejscowości 

Komarówka ul Lubelska, rondo i częściowo ulica Staszica, czyli droga wojewódzka, 100%, 

środków Zarząd Dróg Wojewódzkich. Tak jak z kierownikiem przed sesją rozmawiałem, dzisiaj 

następuje przekazanie placu budowy, a jutro już wchodzą maszyny i zaczyna się frezowanie, 

regulacja studni i potem wymiana masy bitumicznej na tym odcinku. OSP Przegaliny Duże 

otrzymała quada takiego do celów pożarniczych, jutro będzie takie uroczyste przekazanie o 11:00 

na terenie Radzynia. Takie uroczyste przekazanie. Nowy quad z pługiem, z przyczepką wartość 

około 80 tysięcy, także 100%, sfinansowany ze środków unijnych i ten quad pojedzie do OSP 

Przegaliny Duże. I to chyba tyle. Dziękuję bardzo. 

Ad. 2.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Pełniłam dyżury. 

 

Ad. 3 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu następnego ana-

liza oświadczeń majątkowych. Nie mamy jeszcze analizy oświadczeń majątkowych z Urzędu Skar-

bowego, więc przedstawie tylko naszą analizę. Przedstawiła informację z analizy oświadczeń mająt-

kowych Radnych Rady Gminy – analiza Przewodniczącego Rady Gminy. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Sekretarz Gminy - Przedstawiła informację z analizy oświadczeń majątkowych – analiza Wójta 

Gminy. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego wy-

bory ławnika na kadencję 2024-2027. 

 

Ad. 4. 1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – proszę o przedstawienie opinię zespołu o 

zgłoszonym kandydacie na ławnika na kadencję 2024-2027. 

 

Przewodnicząca Zespołu d.s. zaopiniowania kandydata na ławnika do Sądu Rejonowego w 

Radzyniu Podlaskim na kadencję 2024 – 2027 Pani Edyta Wodzińska-Furman – Odczytała opi-

nię zespołu o zgłoszonym kandydacie na ławnika na kadencję 2024-2027. 

Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Opinia jest pozytywna? 
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Przewodnicząca Zespołu d.s. zaopiniowania kandydata na ławnika do Sądu Rejonowego w 

Radzyniu Podlaskim na kadencję 2024 – 2027 Pani Edyta Wodzińska-Furman – Tak. 

 

Ad. 4.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska - Przedstawiła regulamin głosowania w 

wyborach ławnika do Sądu Rejonowego w Radzyniu Podlaskim na kadencję 2024 – 2027. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania do Regula-

minu? 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska - Odczytała projekt uchwały w sprawie 

ustalenia regulaminy głosowania w wyborach ławnika do Sądu Rejonowego w Radzyniu Podlaskim 

na kadencję 2024 – 2027. 

 

Głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie ustalenia regulaminy głosowania w wyborach 

ławnika do Sądu Rejonowego w Radzyniu Podlaskim na kadencję 2024 – 2027 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały projekt 

uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Radzyniu Podlaskim na kadencję 2024 

– 2027. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie ustalenia regulaminy głosowania w wyborach ławnika do Sądu Rejonowego w Radzyniu 

Podlaskim na kadencję 2024 – 2027. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławnika do Sądu 

Rejonowego w Radzyniu Podlaskim na kadencję 2024 - 2027. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 12 października 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 93.33 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 6.67 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 
0 0 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej PRZECIW 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch  ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie usta-

lenia regulaminy głosowania w wyborach ławnika do Sądu Rejonowego w Radzyniu Podlaskim na 

kadencję 2024 – 2027 została przyjęta większością głosów przy jednym przeciwnym. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad 4.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do wyboru ławnika do 

Sądu Rejonowego w Radzyniu Podlaskim na kadencję 2024-2027. Proszę o zgłaszanie kandydatów 

do Komisji Skrutacyjnej. 

 

Do komisji skrutacyjnej zgłoszono: 

1. Radnego Pana Sebastiana Sałucha. 

2. Radnego Pana Tomasza Klimiuka. 

3. Radnego Pana Jakuba Lisieckiego. 

Wybrani radni wyrazili zgodę do pracy w Komisji Skrutacyjnej. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska– Proszę o ukonstytuowanie się Komisji 

Skrutacyjnej: 

 

Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się w następujący sposób: 

1. Radny Pan Tomasz Klimiuk -Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej. 

2. Radny Pan Sebastiana Sałucha - Członek Komisji Skrutacyjnej. 

3.   Radny Pan Jakuba Lisieckiego - Członek Komisji Skrutacyjnej. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem Komisji 

Skrutacyjnej w składzie Radny Pan Sebastian Sałuch, Radny Pan Tomasz Klimiuka, Radny Pan 

Jakub Lisiecki w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Radzyniu Podlaskim na kadencje 

2024-2027. 

głosowanie Głosowanie w sprawie przyjęcia składu Komisji Skrutacyjnej w sprawie wy-

boru ławnika do Sądu Rejonowego w Radzyniu Podlaskim na kadencje 

2024-2027. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 12 października 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 80 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 6.67 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

2 13.33 % nieoddanych 

głosów 
0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej PRZECIW 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub WSTRZYMAŁ SIĘ 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch  WSTRZYMAŁ SIĘ 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 
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15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że skład Komisji Skrutacyj-

nej w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Radzyniu Podlaskim na kadencje 2024-2027 

został przyjęty większością głosów przy jednym przeciw i dwóch wstrzymujących się. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę Przewodniczącego Komisji Skru-

tacyjnej o wyczytywanie Radnych z listy i głosowanie. 

 

Radni Gminy dokonali aktu głosowania (głosowanie tajne). 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Pan Tomasz Klimiuk przedstawił protokół Komisji 

Skrutacyjnej z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławnika do Sądu Rejonowego w Radzyniu 

Podlaskim na kadencję 2024 – 2027: 

 

Pani Izabela Szymanek uzyskała wymaganą liczbę głosów i została wybrana na ławnika do Sądu 

Rejonowego w Radzyniu Podlaskim na kadencję 2024 – 2027. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały w sprawie wy-

boru ławnika do Sądu Rejonowego w Radzyniu Podlaskim na kadencję 2024 - 2027. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Radzyniu Podlaskim na kadencję 2024 - 2027. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w 

Radzyniu Podlaskim na kadencję 2024 - 2027. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 12 października 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 
0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 
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2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch  ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie wy-

boru ławnika do Sądu Rejonowego w Radzyniu Podlaskim na kadencję 2024 - 2027 została przyjęta 

jednogłośnie. Proszę powiadomić Panią Izabelę Szymanek o wyborze na ławnika. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 5. 1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Skarbnik Gminy – Przestawiła zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Omówione przez Skarbnika Gminy zmiany znajdują się w objaśnieniu do uchwały Nr 

XLII/318/2023 Rady Gminy Komarówka Podlaska z 12 października 2023. 
Objaśnienie do uchwały Nr XLII/318/2023 Rady Gminy Komarówka Podlaska z 12 października 

2023 roku stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finanso-

wej. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej? 
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głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 12 października 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 
0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej została przyjęta jednogłośnie. 
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Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

 

Skarbnik Gminy – Przedstawiła zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. Omówione przez Skarb-

nika Gminy zmiany znajdują się w uzasadnieniu do uchwały Nr XLII/319/2023 Rady Gminy Ko-

marówka Podlaska z 12 października 2023. dodała, że w dziale 600 transport i łączność zwiększamy 

na przebudowę drogi gminnej Walinna-Walinna Sachalin-Kolembrody. Według kosztorysu to pra-

wie 210 000 zł. Tutaj jeszcze zabezpieczone są środki na inspektora nadzoru, bo nie wiem, jaka to 

będzie kwota. Więc łącznie zwiększamy 240 000 zł. Wykonana jest już na tę drogę dokumentacja w 

wysokości 10 000 zł. Czyli łącznie zadanie planowane 250 000 zł. W dziale 801 oświata i wycho-

wanie zwiększamy na nagrody z rezerwy subwencji ogólnej: na Przedszkole 9 414 zł, na Liceum 9 

431 zł, na Szkołę Podstawową 51 143 zł. 

Uzasadnienie do uchwały Nr XLII/319/2023 Rady Gminy Komarówka Podlaska z 12 października 

2023 roku stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania? Te 35 

000 zł to na Spółdzielnię Wod-Kan? 

 

Skarbnik Gminy – Tak, bo mamy z nimi podpisana umowę na utrzymanie wodociągu i do nas 

wpływają dochody z wody i ścieków. A nie wykonujemy żadnych innych czynności, tylko Spół-

dzielnia to wykonuje i dlatego są te pieniądze. 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok? 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 12 października 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 93.33 % pula głosów 15 - 
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PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

1 6.67 % nieoddanych 

głosów 
0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław WSTRZYMAŁ SIĘ 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie  

zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok została przyjęta większością głosów przy jednym wstrzy-

mującym się. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu wolne wnioski i in-

formacje. Czy mają Państwo pytania? 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Może ja tak zapytam krótko odnośnie 

ścieków. Czy to one tak podrożały, czy to ja może nie jestem w temacie? 30 zł za metr sześcienny 

to się płaci za oczyszczalnie tylko, czy i za szamba? 
 

Wójt Gminy – Chyba 7,50 zł płacicie w Komarówce za kanalizację, za metr sześcienny. Natomiast 

wywóz nieczystości, to nie wiem, ile jest za metr. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Nie mniej niż trzy metry sześcienne, jeżeli 

oczyszczalnie mają półtora metra sześciennego to 30,00 zł za metr sześcienny. 
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Wójt Gminy – Ale za osad? 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Za osad. Czy to właśnie dotyczy oczysz-

czalni i szamba też te 30 zł? 

 

Wójt Gminy – A to ustalę. 

 

Radny Pan Zbigniew Wiszniewski – Uważam, że to jest stawka do wyciągnięcia beczką, 30 zł na 

metr sześcienny. 

Wójt Gminy – To na pewno beczka. Tylko Przewodnicząca pyta, czy chodzi o osad z oczyszczalni, 

czy chodzi o zwykłe szambo. To muszę dopytać. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Nie mało podrożało, tak wydaje mi się, że 

prawie 100%. Wiadomo, że półtora metra, to się płaci za trzy, bo beczka ma trzy metry sześcienne. 

Czy ktoś ma jakieś pytania? 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Tomasz Weremczuk – Jak wszyscy wiecie, została u nas 

wyremontowana remiza, sala wiejska. Z tego tytułu chciałem zaprosić wszystkich tutaj obecnych 

Sołtysów, Radnych, Panią Sekretarz, Panią Skarbnik, Pana Wójta, Panią Przewodniczącą na takie 

uroczyste otwarcie, które odbędzie się 11 listopada godzina 18:00. Serdecznie zapraszam. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy ktoś ma jakieś wnioski, pytania? Jesz-

cze może ja. Z tych informacji, które słyszałam, to ta droga Przegaliny i Kolebrody przeszła? 

 

Wójt Gminy – Tak wynika z listy. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kiedy inwestycja jest planowana? 

 

Wójt Gminy – Powiat i Gmina otrzyma wstępną promesę i wtedy już można podejmować czynno-

ści, żeby zrealizować to zamówienie. Czyli wyłonić wykonawcę, na pewno ogłoszą, tak myślę, po-

stępowanie przetargowe w tym roku a realizacja w następnym. Aby tylko wykonawca i mniej więcej 

w tych pieniądzach, bo tak jak mówię tu mamy łącznie 8 milionów na te dwie drogi.7 600 000 Ład 

i 400 000 Powiat i Gmina, także gdzieś koło tych pieniędzy, na pewno będziemy to realizować. 

Realizacja przyszły rok na 100%. Oby, bo to już mnie uczy doświadczenie, że pieniądze są, tak jak 

było na drogę Wojewódzką, trzy przetargi i dopiero w trzecim przetargu wykonawca się znalazł. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Tomasz Weremczuk – Ale w cenie ten wykonawca? 

 

Wójt Gminy – Tak zmieścili się. Najważniejsze, że zadanie jest, że znalazło się na tej liście, bo  

nawet wydrukowałem tę listę. To ta pozytywna informacja. Miejmy nadzieję. Jest oficjalnie opubli-

kowana na liście tych inwestycji, które zakwalifikowały się do realizacji a teraz kwestia przetargu i 

oczywiście realizowania tego. Słuchajcie, różnie to bywa. Bo tak jak rozmawiamy, tych inwestycji 

jest sporo, nie tylko w naszej Gminie, więc te firmy one są już trochę tą pracą założone, więc te ceny 

mogą być niekoniecznie, aż takie niskie. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – A może rzeczywiście będzie ona tylko do 

15-go? 

 

Wójt Gminy – No nie zakładam takiej opcji, bo lista jest oficjalnie opublikowana na stronie. To jest 

raczej niemożliwe. 
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Radny Pan Zbigniew Wiszniewski – Może teraz Wojewoda dopilnuje, żeby nie znikły tak jak 

pierwsze. Pierwsze tez było obiecane w Kolembrodach pod kościołem. 
 

Wójt Gminy – Ja mówię o tym, co jest w oficjalnych dokumentach. Dokumenty są, bo tu mam 

podkreślone i nasze Gminne i Powiatowe są na liście. Słuchajcie, nigdy nie zdarzyło się tak, żeby ta 

lista była zmieniona. Mówię tu o gminnych Ładach, bo już przecież i wodociągi były i drogi były i 

były przecież zabytki, teraz drugie zabytki. To już piąta edycja, która nas dotyczy i nigdy nie 

zdarzyło się, że ta lista była jakaś tam zmieniana, jak już jest podana to do publicznej wiadomości. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – A to w tamtym roku, nie było podana, do 

publicznej wiadomości? Nie wierzę, dlatego pytam, jak i wtedy nie wierzyłam i zapytałam. Dopóki 

nie będzie, to nie ma co. 
 

Wójt Gminy – Mówię o tym, co jest na oficjalnych dokumentach i tego się trzymajmy i tak na 

pewno będzie. Jeszcze tak przypominam, że doszły nam cztery obwody do głosowania, to księża w 

poprzednio niedzielę ogłaszali, ale żebyście wiedzieli. Mamy w Wólce Komorowskiej dla Wólki i 

Żulinek. Mamy w Wannie dla w Walinny. Żelizna dla Żelizny. Brzozowy Kąt i Woroniec w 

Brzozowym Koncie. Pozostałe obwody pozostają bez zmian, w tych miejscach, które były. 

Organizujemy też transport, szczegółowo tego nie powiem z głowy, bo tam jest dużo, ale to można 

sobie pobrać rozkład tej jazdy autobusów. Dwa autobusy będą jeździły i będą ewentualnie zwoziły 

do lokali wyborczych osoby zainteresowane. To też można z tego skorzystać. To nawet tak mówimy 

tutaj w kontekście tych konkursów na te pieniądze za najwyższą frekwencję, czy za frekwencję 

powyżej 60%, tam dla gminy mogą być całkiem niemałe pieniądze. Także można się do głosowania 

mobilizować, żeby było jak najwięcej uczestników, którzy będą głosowali, to wtedy mamy szansę i 

na rozbudowę remizy ewentualnie, bo to jest na budżet obywatelski i na koła gospodyni i kluby 

sportowe. Także można coś z tego uszczknąć, ale musi być frekwencja powyżej 60%, to jest duża 

frekwencja. 
 

Radny Pan Tadeusz Magier – A co Wójt obiecuje dla tego okręgu, który będzie miał najwyższą 

frekwencję? 
 

Wójt Gminy – Nawet dzisiaj rano myślałem o tym, żeby obwody mobilizować. Każdy głosuje, tak 

jak uważam, wedle swojego sumienia i wyboru, ale chodzi o frekwencję. Żadnego programu takiego 

nie przyjmowaliśmy, żeby gdzieś tam po kolei w tych obwodach motywować do głosowania, więc 

tylko na tym rządowym bazujemy. Jakie propozycje ma Radny? 
 

Radny Pan Tadeusz Magier – Ja to nie mam propozycji. 
 

Wójt Gminy – Trzeba z tego korzystać, na to też otrzymaliśmy pieniądze i na zorganizowanie tego 

transportu też przyszły pieniądze i na te lokale, także trzeba. Myślę, że to na pewno bliżej będzie i 

dla komisji o tyle lepiej, że te komisje będą miały mniej liczenia i mniej pracy. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – To nie idzie się do głosowania dla jakich 

zysków, korzyści, trzeba iść, jak to się mówi, dla całego ogółu, żeby była jak to się mówi spokój, 

bezpieczeństwo. 
 

Wójt Gminy – No i my na pewno pójdziemy wszyscy, co tu siedzą. 
 

Radny Pan Zbigniew Wiszniewski – Sporo z młodszych ludzi, którzy mają meldunki tu i nie zawsze 

przyjeżdżają glosować, nie zawsze pobierają zaświadczenia i dlatego u nas nie wychodzi taka 

frekwencja, jaka powinna być. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają państwo jeszcze jakieś 

pytania, wnioski? 

Innych pytań nie zgłoszono. 
 

Ad. 7 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Podziękowała zebranym i zamknęła XLII 

Sesję Rady Gminy w Komarówce Podlaskiej. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

                     Protokolant            Przewodniczący Rady Gminy 

 

          Anna Kurianowicz-Klimiuk            Joanna Krupska 

 

 

 Protokół sporządzono dnia 25 października 2023 roku. 
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WYKAZ UCHWAŁ RADY GMINY KOMARÓWKA PODLASKA 

podjętych na XLII Sesję Rady Gminy w Komarówce Podlaskiej 

w dniu 12 października 2023 r. 

 

Uchwała Nr XLII/316/2023 w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławnika do Sądu 
Rejonowego w Radzyniu Podlaskim na kadencje 2024-2027. 

Uchwała Nr XLII/317/2023 w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Radzyniu Podlaskim na 
kadencję 2024 - 2027. 

Uchwała Nr XLII/318/2023 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Uchwała Nr XLII/319/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 


